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FAU referat 
 

Dato: 29.11.23 

Tidspunkt: kl. 19:00 – 20:30 

Sted: Personalrom NUS 

Møtet innkalt av: Audun Kvale Type møte: FAU  

Møteleder: Audun Kvale Referent: Martin – 9E 

Møtedeltakere: 8A 
8D med klassekontakt  
8E 
9A 
9B med klassekontakt 
9D 
9E med klassekontakt 
10A 
10C med klassekontakt 
10E 
10F 

Forfall: Øvrige 

REFERAT  

Sak 18 - 23/24 Audun ønsket velkommen og innledet møtet. Han orientere om at 

formålet med å invitere med klassekontaktene var å bedre samhandlingen 

mellom disse og FAU med det mål å bedre skolemiljøet ved NUS. 

 

Klassekontaktene ble gjort kjent med skolens utfordringsbilde. 

 

Årshjulet for klassekontakter ble tatt opp på skjerm og gjennomgått. Det 

ble oppfordret til å samkjøre nivå på de aktiviteter som igangsettes. Dette 

for å unngå unødig store forskjeller.  

 

Det ble anbefalt å legge aktiviteter som igangsettes i forlengelsen av 

skoledagen. Dette da det er erfaring med at det er verre å få folk med om 

en skal samles igjen etter å ha dratt hjem. 

 

Videre ble det foreslått å engasjere skolen i forbindelse med aktiviteter, og 

at klassekontakter inviteres med på høstens første FAU-møte hvor de 

presenteres for årshjulet og forslag til aktiviteter. I denne forbindelse ble 

det foreslått å lage et forum for klassekontakter og orientert om positive 

erfaringer med foreldremøter.   

 

Det ble også uttrykt frustrasjon fra en av klassekontaktene over 

manglende engasjement i forbindelse med aktiviteter som igangsettes.  
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Sak 20 - 23/24 Audun orienterte klassekontaktene om teamene som er opprettet i regi av 

FAU og arbeidet i disse.  

 

Det ble orientert om oppfølgningen av forrige møtes forslag om skidag. 

Dette møtte noe motbør av elevrepresentanten i samarbeidsutvalget. Det 

ble besluttet å utfordre elevrådet på å komme med forslag til aktiviteter.  

 

Det ble også foreslått å be om tilbakemelding på vandringer som foretas i 

regi av team synlige voksne. Dette i den hensikt å få en oversikt over i 

hvilken grad vandringer i hele tatt gjennomføres og å samle de erfaringer 

som gjøres mht tid, steder og situasjoner som måtte oppstå. Det ble også 

besluttet å kjøpe en oppmerksomhet til Babis pizza som oppbevarer 

vestene som brukes.  

Sak 21 -   

23/24: 

Audun orienterte om siste SU-møte hvor fravær var den altoverskyggende 

saken.  

 

Det var det også i siste NKFU-møte som nestleder i FAU hadde deltatt på. 

I dette møtet ble det opplyst at kommunen er i ferd med å ansette tre 

personer i nyopprettede stillinger, herunder en psykolog og en 

spesialpedagog, for å arbeide med denne problemstillingen. Det er nedsatt 

en gruppe som skal innhente råd fra en foreldregruppe og fra elever med 

mye fravær. I tillegg til dette er familieteamet i kommunen styrket med 

ytterligere en stilling. Til sammen har kommunen satt av fem millioner til 

dette arbeidet.   

  

Sak 22 - 23/24 Det ble foreslått å nedsette en komite for å jobbe med NUS-dagen, samt å 

legge den til litt senere etter skolestart.  

  

 


